



中国绿色产品认证证书

证书编号: TTJCGP2024-18100003

认证委托人名称: 苍南县胜丰棉制品有限公司
认证委托人地址: 浙江省温州市苍南县望里镇马鞍村工业园区1号
制造商名称: 苍南县胜丰棉制品有限公司
制造商地址: 浙江省温州市苍南县望里镇马鞍村工业园区1号
生产企业名称: 苍南县胜丰棉制品有限公司
生产企业地址: 浙江省温州市苍南县望里镇马鞍村工业园区1号(A幢、B幢)
认证单元名称: 非直接接触皮肤纺织产品
产品名称: 医院用再加工纤维纱线拖把头
产品型号/规格: 7120、7188(均不含铆钉)尘推(40#、60#、90#、110#)
认证模式: 初次检查+产品抽样检验+获证后监督
依据标准/技术要求: GB/T 35611-2017《绿色产品评价 纺织产品》
上述产品符合 CNCA-CGP-10:2021《绿色产品认证实施规则 纺织产品》的要求。

发证日期: 2024年11月26日

有效期至: 2029年11月25日

证书有效性通过定期监督获得保持。

证书相关信息可通过全国认证认可信息公开服务平台(<http://cx.cnca.cn>)或电话查询。

签发人:

林磊



浙江省轻工业产品质量检验研究院

地址: 杭州市西湖区天目山路222号3号楼 电话: 0571-87065090 网址 <http://www.zjtj.com>



Certificate of Product Certification

China Certification for Green Product

Certificate No. : TTJCGP2024-18100003

Name of The Applicant: Cangnan County Sheng Feng cotton products Co., LTD

Registered Address of The Applicant: No. 1 Maanshan Village Industrial Park, Wangli Town, Cangnan County, Wenzhou City, Zhejiang Province

Name of The Manufacturer: Cangnan County Sheng Feng cotton products Co., LTD

Registered Address of The Manufacturer: No. 1 Maanshan Village Industrial Park, Wangli Town, Cangnan County, Wenzhou City, Zhejiang Province

Name of The Factory: Cangnan County Sheng Feng cotton products Co., LTD

Location of The Factory: No. 1, Maanshan Industrial Park, Wangli Town, Cangnan County, Wenzhou City, Zhejiang Province (Building A, Building B)

Certification unit: Textile products not in direct contact with skin

Product Name: Hospital mop head for reprocessed fiber yarn

Product Model Or Specification: 7120, 7188 (all without rivets) Dust push (40#, 60#, 90#, 110#)

Type of Certification Schemes: Initial Factory Inspection+Sampling Inspection of Products+ Follow up Factory Inspection

According to Standards/Technical Requirements: GB/T 35611-2017 《Green Products Evaluation of Textile Products》

The above mentioned product(s) complies with the requirements of CNCA-CGP-10:2021 《Green Product Certification Implementation Rules for Textile Products》

Valid from: November 26th, 2024

Valid until: November 25th, 2029

Signer:

The validity of certificate is subject to positive result of the regular follow up

Inspection by issuing certification body until the expiry date.

The certificate information is available through CNCA' s website(<http://cx.cnca.cn>) or telephone.

Zhejiang Light Industry Product Quality Inspection and Research Institute

Add: Building 3, No.222, Tianmushan Road, Xihu District, Hangzhou **Tel:** 0571-87065090 **Website:** <http://www.zjtj.com>